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Beslutningsprotokollat 
 
Bestyrelsesmøde torsdag d. 28.10.2021 
Brøndby Gymnasium 
Kl. 8.00-9.30 
 
Bestyrelsen:  Lars Rasmussen  Pia Sadolin (rektor) 
 Søren Henriksen (afbud)  Stina Hansen (vikarierende lærerrepr.)  
 Martin Zachariasen   
 Uffe K. Jensen  Nanna Odgaard (elevrådsforperson) 
 Stinna Mortensen (afbud)  Protokollør: Sanne Midtgaard 
 Pernille Marott  
 Steen Lennart Jensen 
  
 

Dagsorden Indstilling Beslutninger 

1. Godkendelse af mødeprotokol Godkendes Godkendt 

2. Godkendelse af protokollat Godkendes Godkendt 

3. Meddelelser ved formand og 
rektor 

Til efterretning Meddelelser ved rektor: 
Der er indgået aftale om en ny elevfordelings-
model, som skal afhjælpe to udfordringer. Den 
ene er i de tyndtbefolkede egne, hvor mindre 
gymnasier er presset af faldende elevtal. Den 
anden er i storbyerne, hvor gymnasierne i 
højere og højere grad oplever social 
polarisering og etnisk opdeling. 
Fordelingsmodelen træder i kraft fra og med 
optaget til skoleåret 2023/24. 
I forbindelse med aftalen har flere gymnasier i 
vores nærområde fået påbud om et 
midlertidigt stop for optag i skoleåret 2022/23. 
Det drejer sig om Hvidovre Gymnasium, 
Sydkysten Gymnasium, Høje Taastrup 
Gymnasium og Herlev Gymnasium.  
Vi andre skal således i skoleåret 2022/23 
optage disse gymnasiers elever ved at oprette 
ekstra klasser samt øge den tekniske kapacitet 
(elevantallet pr. klasse). 
 
Danske Gymnasier har indledt et udviklings-
arbejde omkring praksisrelaterede STX-
studieretninger. Se bilag. 
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SIDE 2 

Vi arbejder i dette skoleår både med 
udviklingen af en ny aftale om lokalløn, samt 
en omskrivning af vores personalehåndbog, så 
den i højere grad afspejler vores 
indsatsområder omkring it, idræt og nærvær. 
Vi afholder orienteringsaften onsdag d. 12.1.22 
og et mindre orienteringsarrangement lørdag 
d. 15.1.22 om eftermiddagen. 
Vi arbejder lige nu på et særligt HF-forløb til 
Brøndby IF-spillerne i samarbejde med Kim 
Vilfort, der er blevet uddannelseskonsulent for 
BIFs unge kontraktspillere på Masterclas. 
D. 12.11.21 afholder elevrådet aktivitetsdag 
med temaet: at være ung. 
 

4. Ansættelser og studieretninger Godkendes Vi har desværre måttet opsige samarbejdet 
med en årsvikar i matematik og har derfor pr. 
1.11.2021 ansat en ny årsvikar i matematik. 
 
Vi er desuden i gang med ansættelsen af en 
årsvikar til et spanskhold. 
 
Alle vores 1.g-elever har fået den studie-
retning, som de har ønsket.  
Studieretningsvalget har dog betydet en skæv 
fordeling i klasserne, hvor vi har: 

• 1i på 30 elever (Samfundsfag A, Engelsk 
A + Engelsk A, Spansk A, Latin C) 

• 1s på 21 elever (Idræt A, Samfundsfag 
A, Matematik A) 

• 1x på 13 elever (Matematik A, Fysik B, 
Kemi B + Biologi A, Kemi B) 

 

5. Månedsrealisering august og  
september (bilag) 

Godkendes Bestyrelsen godkendte månedsrealiseringerne.  

6. Budget 2022, herunder varsling 
af skolepengestigning 1.1.2022.      
(bilag) 

Godkendes Bestyrelsen godkendte skolepengestigningen.  
Der sendes brev ud til alle forældre/elever/BIF 
 
Budget 2022 ændres fra 73 STX-elever på 1. 
årgang til 80 STX-elever.  
Budget 2022 godkendes på næste bestyrelses-
møde d. 2.12.2021 
 

7. Whistleblowerordning, 1, 2 og 3 
(bilag) 

Til efterretning Taget til efterretning. 
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SIDE 3 

8. Rejselegat - forslag til Kjeld 
Rasmussens Rejselegat: En årlig 
uddeling til BG-student, der 
opfylder kriterierne: 2 af 3, Bopæl 
Brøndby, Uddannelse Brøndby, 
Idrætsklub/udfoldelse Brøndby 

Godkendes På grund af brandalarm udsættes punktet til 
næste møde. 

9. Evt. Næste møde 2.12.2021, PS 
deltager via Teams 

  

 
Protokollat ved Sanne Midtgaard d. 28.10.2021 
 
 


